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Geachte heer, mevrouw, 

Met deze brief informeer ik u over een aantal wijzigingen in de langetermijnagenda 
van de raad (LTA) ten behoeve van de raadscommissie Beheer & Verkeer. 

DRIS systeem op busstation 
Op de LTA staat dat er voor de zomer 2014 een digitaal paneel met reizigersinformatie 
op het busstation bij het Hoofdstation komt. Tijdens de raadscommissie van oktober 
melde ik u dat dit langer gaat duren. Reden hiervoor is dat het technisch compiexer is 
dan voorheen gedacht werd. Met betrekking tot de displays op het Hoofdstation is het 
streven dat alle panelen eind dit jaar zijn geplaatst. Of dit gehaald wordt, hangt onder 
andere van de complexiteit van de stroomaansluitingen, de temperatuur buiten, en het 
verkrijgen van benodigde toestemming van betrokken instanties. 

Hoewel de brede uitrol van DRIS niet op uw LTA staat, informeer ik u hierbij ook 
over de voortgang van het uitroUen van DRIS op de verschillende bushaltes in de stad. 
Het project is ten opzichte van de oorspronkelijke planning vertraagd. De verwachting 
was dat 90% van de panelen eind 2014 geplaatst zou zijn. Dit percentage wordt niet 
gehaald. Reden hiervoor is dat we er voor gekozen hebben om de plaatsing en 
participatie/communicatie in een aantal gevallen te combineren met infrastructurele 
reconstructies, zoals de aanpak van de HOV-haltes in de stad. De verwachting is dat 
95% van de haltes voor de zomer 2015 geplaatst is. De andere DRIS-panelen kunnen 
d£in nog niet geplaatst worden, omdat deze onderdeel van andere projecten zijn die pas 
later afgerond zijn. 

Parkeerbedrijf 
Op de LTA staat dat u in januari een onderzoeksrapportage over het Parkeerbedrijf 
ontvangt. Dit onderzoek wordt uitgevoerd naar aanleiding van een bevinding van de 
accountant en betreft een toets hoe de meerjarenprognose van het Peirkeerbedrijf zich 
verhoudt tot de verwachte toekomstige parkeervraag. Dit onderzoek is echter 
vertraagd en zal niet eerder dan het tweede kwartaal 2015 met uw commissie worden 
besproken. Bovendien heeft uw raad de afgelopen periode twee moties ingediend over 
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parkeren: de motie 'Herijking visie op parkeren' en de motie 'Betaald parkeren op 
zondag'. Graag informeer ik u over de herziene planning voor de eerder genoemde 
dossiers. 

De afgelopen jaren is middels een ongeschreven regel ervoor gekozen om dossiers 
over het Parkeerbedrijf twee maal perjaar gebundeld te bespreken. Omdat de 
onderzoeksrapportage vertraagd is en de uitkomsten wellicht van invloed zijn op de 
meerjarenprognose van het Parkeerbedrijf, kiezen we ervoor om deze dossiers 
gebundeld aan u aan te bieden in het tweede kwartaal van 2015. Graag bespreek ik dan 
met uw raadscommissie gebundeld de volgende documenten: 

- het j aarverslag Parkeerbedrij f 2014 
de onderzoeksrapportage over prognose t.o.v. parkeervraag 
de geactualiseerde meerjarenprognose 2015 
uitwerking motie 'betaald parkeren op zondag' 

In het vierde kwartaal 2015 ontvangt u gebundeld de stukken aangaande de 'tarieven 
en regelgeving 2016' en de uitwerking van de motie 'herijking visie op parkeren'. De 
uitwerking van deze motie heeft betrekking op de huidige Parkeernota 'Parkeren in de 
stad 2010-2020'. Wij zullen de bewonersorganisaties en GCC vroegtijdig consulteren 
voor de herijking van deze visie. 

Vertraging project ESGL en tunnel Paterswoldseweg 
Binnenkort informeer ik u middels een aparte brief over gewijzigde planning van het 
project Extra Spoorlijn Groningen - Leeuwarden (ESGL) en de daaraan gekoppelde 
bouw van de Paterswoldsewegtunnel. Het betreft LTA-onderwerp '0TB ESGL (incl. 
Paterswoldsewegtunnel). Dit onderwerp staat geagendeerd voor het eerste kwartaal 
2015 maar zal doorschuiven naar het tweede of derde kwartaal. 

Planning marktbenadering/realisatiefase Aanpak Ring Zuid 
Tijdens de raadscommissie 19 november j l . heeft uw commissie aangegeven behoefte 
te hebben aan een tijdslijn voor de betrokkenheid van de stad bij de Aanpak Ring 
Zuid. In onze brief over de realisatieovereenkomst ARZ (dd. 30 oktober 2013, 
kenmerk 679549) is aangekondlgd dat wij graag met uw raad in gesprek gaan over uw 
betrokkenheid bij de realisatiefase. Tijdens deze workshop, bijvoorbeeld te houden 
half januari, gaan wij graag in gesprek over de planning en werkwijze waarop uw raad 
betrokken wordt. 

Ik vertrouw erop u zo voldoende te hebben geinformeerd. 

Met vrieo^^k^roet. 


